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     ОБЩИНСКИ СЪВЕТ СТРУМЯНИ 
 

ПРОТОКОЛ №20 
 

Днес, 24.02.2025 год. / понеделник / в заседателната зала на Общински съвет 

Струмяни се проведе  20-то редовно заседание на ОбС Струмяни 

 

На заседанието присъстват: 

• Севделина Траянова - ПП „Обединени земеделци“ 

• Мария Паскова – ПП „Обединени земеделци“ 

• Красимир Димев – ПП „Обединени земеделци“ 

• Зоя Иванова - ПП „Обединени земеделци“ 

• Величка Манолска - ПП „Обединени земеделци“ 

• Анита Митрева  - ПП „Обединени земеделци“ 

• Кирил Писков – ПП „ГЕРБ“ 

• Никол Тимева-Митрева  - ПП „ГЕРБ“ 

• Славчо Благоев – ПП „ГЕРБ“ 

• Васил Атанасов – ПП „ГЕРБ“ 

• Блажка Христова – Независим 

 

От заседанието отсъстват: 

• Радослав Пецанов - ПП „ГЕРБ” 

• Борислав Чиликов – Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична 

България“ 

 

Заседанието бе открито в 10:00 часа от г-жа Севделина Траянова – председател на ОбС 

– Добър ден, колеги! Добре дошли на двадесетото редовно заседание на Общински 

съвет Струмяни! Присъстват всички колеги с изключение на Радослав Пецанов и 

Борислав Чиликов. Имате пред вас дневен ред. Коментирани са нещата на комисии. 

Всички комисии имат кворуми, така че можем да проведем заседанието. Присъстват г-н 

Емил Илиев, г-жа Петя Тасева, г-жа Фиданка Котева, г-жа Албена Комитова, г-н 

Аврамов, г-н Митрев и г-н Иван Секулов. На вашето внимание е предложен следния 

проект на дневен ред: 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

1.Предложение относно разглеждане и приемане на  „Общински годишен план за 

младежта на община Струмяни за 2025 година“. 

                              /Вносител: Вр.И.Д.Кмет на община Струмяни-Фиданка Котева / 

 

2.Предложение относно разглеждане и приемане на отчет за дейността на МКБППМН 

за 2024 година. 

                     /Вносител:Зам.кмет и Председател на МКБППМН -Фиданка Котева / 
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3.Предложение относно разглеждане и приемане на актуализиран списък с пътуващи 

педагогически специалисти в СУ „Св. Паисий Хилендарски” с. Микрево за учебната 

2024/2025 година. 

                                                            /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев / 

 

4.Предложение относно промяна предназначението на имоти общинска собственост от 

земеделска в горска територия. 

                                         /Вносител: Вр.И.Д.Кмет на община Струмяни-Фиданка Котева / 

 

5.Предложение относно преразглеждане на Решение № 131 от Протокол 

№19/27.01.2025 год. във връзка със Заповед № ОА-АК-27/10.02.2025 год. на Областен 

управител на област с административен център Благоевград. 

                                                         /Вносител:Председател на ОбС – Севделина Траянова/ 

 

6.Предложение относно определяне на свободните пасища и ливади от общински 

поземлен фонд за общо и индивидуално ползване, приемане на Годишен план за паша и 

Правила за ползване на пасища, мери и ливади от общински поземлен фонд на 

територията на община Струмяни за календарната 2026 год., във връзка с процедурата 

за разпределение на пасища и ливади между собственици или ползватели на 

животновъдни обекти, които отглеждат пасищни селскостопански животни, 

регистрирани в Интегрираната информационна система на БАБХ. 

                                         /Вносител: Вр.И.Д.Кмет на община Струмяни-Фиданка Котева / 

 

7.Предложение относно  разглеждане и приемане на „Отчет за дейността на Общински 

съвет Струмяни за периода 01.07.2024 год. – 31.12.2024 година“. 

  /Вносител:Председател на ОбС – Севделина Траянова/ 

 

8.Предложение относно избор на упълномощен  представител от община Струмяни за 

участие в извънредно общо събрание на акционерите на „МБАЛ – Благоевград“ АД, гр. 

Благоевград и оправомощаването му да гласува по всички точки от дневния ред на 

събранието, което ще се проведе на 20.03.2025 год. от 11:00 ч. в Административната 

сграда на „МБАЛ – Благоевград“ АД, гр. Благоевград. 

                                                         /Вносител:Председател на ОбС – Севделина Траянова/ 

 

9.Изказвания, питания, становища и предложения на граждани.      

                   /Вносител:Председател на ОбС – Севделина Траянова/ 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни –Имате ли допълнения по дневния ред? 

 

Не постъпиха такива. 

 

Гласува се: Дневен ред на 20-то редовно  заседание на ОбС Струмяни  

С 11-за , против -0, възд.се -0  ОбС прие Дневен ред на 20-то редовно заседание на 

Общински съвет Струмяни  
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ДНЕВЕН РЕД: 

 

1.Предложение относно разглеждане и приемане на  „Общински годишен план за 

младежта на община Струмяни за 2025 година“. 

                              /Вносител: Вр.И.Д.Кмет на община Струмяни-Фиданка Котева / 

 

2.Предложение относно разглеждане и приемане на отчет за дейността на МКБППМН 

за 2024 година. 

                     /Вносител:Зам.кмет и Председател на МКБППМН -Фиданка Котева / 

                                                         

3.Предложение относно разглеждане и приемане на актуализиран списък с пътуващи 

педагогически специалисти в СУ „Св. Паисий Хилендарски” с. Микрево за учебната 

2024/2025 година. 

                                                            /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев / 

 

4.Предложение относно промяна предназначението на имоти общинска собственост от 

земеделска в горска територия. 

                                         /Вносител: Вр.И.Д.Кмет на община Струмяни-Фиданка Котева / 

 

5.Предложение относно преразглеждане на Решение № 131 от Протокол 

№19/27.01.2025 год. във връзка със Заповед № ОА-АК-27/10.02.2025 год. на Областен 

управител на област с административен център Благоевград. 

                                                         /Вносител:Председател на ОбС – Севделина Траянова/ 

 

6.Предложение относно определяне на свободните пасища и ливади от общински 

поземлен фонд за общо и индивидуално ползване, приемане на Годишен план за паша и 

Правила за ползване на пасища, мери и ливади от общински поземлен фонд на 

територията на община Струмяни за календарната 2026 год., във връзка с процедурата 

за разпределение на пасища и ливади между собственици или ползватели на 

животновъдни обекти, които отглеждат пасищни селскостопански животни, 

регистрирани в Интегрираната информационна система на БАБХ. 

                                         /Вносител: Вр.И.Д.Кмет на община Струмяни-Фиданка Котева / 

 

7.Предложение относно  разглеждане и приемане на „Отчет за дейността на Общински 

съвет Струмяни за периода 01.07.2024 год. – 31.12.2024 година“. 

  /Вносител:Председател на ОбС – Севделина Траянова/ 

 

8.Предложение относно избор на упълномощен  представител от община Струмяни за 

участие в извънредно общо събрание на акционерите на „МБАЛ – Благоевград“ АД, гр. 

Благоевград и оправомощаването му да гласува по всички точки от дневния ред на 

събранието, което ще се проведе на 20.03.2025 год. от 11:00 ч. в Административната 

сграда на „МБАЛ – Благоевград“ АД, гр. Благоевград. 

                                                         /Вносител:Председател на ОбС – Севделина Траянова/ 

 

9.Изказвания, питания, становища и предложения на граждани.      

                   /Вносител:Председател на ОбС – Севделина Траянова/ 
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Точка първа от дневния ред: 

Предложение относно разглеждане и приемане на  „Общински годишен план за 

младежта на община Струмяни за 2025 година“.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни зачита предложението. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Има ли въпроси, изказвания? 

 

Г-жа Христова – председател на комисията по образование, култура, спорт и социални 

дейности – Г-жа Котева представи много подробно плана на заседанието на комисиите. 

Становището на комисията е положително. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Преминаваме към процедура на 

гласуване. 

 

Гласува се поименно: 

Предложение относно разглеждане и приемане на  „Общински годишен план за 

младежта на община Струмяни за 2025 година“.  

 

 

№ 

Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова За  - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев За  - - 

4. Зоя Руменова Иванова За  - - 

5. Величка Давиткова Манолска  За  - - 

6. Анита Василева Митрева За  - - 

7. Кирил Стоилов Писков  За  - - 

8. Радослав Кирилов Пецанов -  - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 

10. Славчо Димитров Благоев За  - - 

11. Блажка Огнянова Христова За  - - 

12. Васил Пламенов Атанасов За  - - 

13. Борислав Йорданов Чиликов -  - - 

 

На основание чл. 16, ал.1 от Закона за младежта и чл. 21, ал. 1, т.12 от ЗМСМА, с 

11 – за ; против – 0 ;  възд.се – 0  ОбС взе 

 

Решение № 134 

Общински съвет Струмяни реши: 

Приема „Общински годишен план за младежта на община Струмяни за 2025 год.“ , 

съгласно Приложение №1 – неразделна част от настоящия протокол. 
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Точка втора от дневния ред: 

Предложение относно разглеждане и приемане на отчет за дейността на 

МКБППМН за 2024 година. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни зачита предложението. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Колеги, миналия път имаше 

коментари по отношение на обществените възпитатели. Сега имате ли да добавите 

нещо? 

 

Не постъпиха изказвания и коментари. 

 

Г-жа Траянова– председател на ОбС Струмяни – Процедура на гласуване. 

 

Гласува се поименно: 

Предложение относно разглеждане и приемане на отчет за дейността на 

МКБППМН за 2024 година. 

 

 

№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова За  - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев За  - - 

4. Зоя Руменова Иванова За  - - 

5. Величка Давиткова Манолска  За  - - 

6. Анита Василева Митрева За  - - 

7. Кирил Стоилов Писков  За  - - 

8. Радослав Кирилов Пецанов -  - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 

10. Славчо Димитров Благоев За  - - 

11. Блажка Огнянова Христова За  - - 

12. Васил Пламенов Атанасов За  - - 

13. Борислав Йорданов Чиликов - - - 

 

На основание чл.7, ал.2 от ЗБППМП, с 11 – за ; против – 0 ;  възд.се – 0  ОбС взе 

Решение № 135 

Общински съвет Струмяни реши: 

Приема „Отчет за дейността на МКБППМН за 2024 год.“, съгласно Приложение №2 – 

неразделна част от настоящия протокол. 
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Точка трета от дневния ред: 

Предложение относно разглеждане и приемане на актуализиран списък с 

пътуващи педагогически специалисти в СУ „Св. Паисий Хилендарски” с. 

Микрево за учебната 2024/2025 година. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни зачита предложението. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Това е обичайна процедура, в 

началото на всяка година се приемат списъците на пътуващите учители. Има ли 

въпроси? 

 

Не постъпиха такива. 

 

Г-жа Траянова– председател на ОбС Струмяни –Процедура на гласуване.  

 

Гласува се поименно: 

Предложение относно разглеждане и приемане на актуализиран списък с 

пътуващи педагогически специалисти в СУ „Св. Паисий Хилендарски” с. 

Микрево за учебната 2024/2025 година. 

 

№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова За  - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев За  - - 

4. Зоя Руменова Иванова За  - - 

5. Величка Давиткова Манолска  За  - - 

6. Анита Василева Митрева За  - - 

7. Кирил Стоилов Писков  За  - - 

8. Радослав Кирилов Пецанов -  - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 

10. Славчо Димитров Благоев За  - - 

11. Блажка Огнянова Христова За  - - 

12. Васил Пламенов Атанасов За  - - 

13. Борислав Йорданов Чиликов -  - - 

 

На основание  Раздел II от Наредбата за изменение на Наредба № 1 от 16.01.2017 г. 

за условията и реда за възстановяване на транспортните разходи или на разходите 

за наем на педагогическите специалисти в институциите в системата на 

предучилищното и училищното образование /Обн. - ДВ, бр. 36 от 27.04.2018 г.,/;  

чл. 21, ал. 1 т. 6 от ЗМСМА, с 11 – за ; против – 0 ;  възд.се – 0  ОбС взе 

Решение № 136 

Общински съвет Струмяни реши: 

Приема актуализиран списък с пътуващи педагогически специалисти в СУ „Св. Паисий 

Хилендарски” с. Микрево за учебната 2024/2025 год., както следва: 
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СПИСЪК 

на длъжностите и лицата, които имат право на транспортни разноски през 2024/2025 г. 

в делегираните от държавата дейности по Образование  

 

№  Име, презиме, фамилия 

 

Месторабота 

/училище, 

детска 

градина/ 

 

длъжност 

 

Маршрути 

 

1 Гергана Атанасова Малинска СУ Микрево Учител Сандански - Микрево 

2 Елисавета Александрова Ризова СУ Микрево Учител Сандански - Микрево 

3 Ангел Илиев Ангелов СУ Микрево Ресурсен 

учител 

Сандански – Микрево 

4 Атанас Стоянов Атанасов СУ Микрево Учител Сандански – Микрево 

5 Цветанка Любенова Таскова СУ Микрево Учител Сандански – Микрево 

6 Боян Илиев Самарджиев СУ Микрево Учител Сандански - Микрево 

7 Величка Стойчева Ангелова СУ Микрево Учител Сандански - Микрево 

8 Галя Кирилова Стойчева СУ Микрево Учител Илинденци - Микрево 

9 Георги Димитров Жегов СУ Микрево Учител Вълково - Микрево 

10 Десислава Ангелова Богоева СУ Микрево Учител Сандански - Микрево 

11 Димитър Илиев Котев СУ Микрево Учител Сандански - Микрево 

12 Евтим Кирилов Голев СУ Микрево Учител Струмяни - Микрево 

13 Елена Валентинова Филатова СУ Микрево Учител Струмяни - Микрево 

14 Елена Стоянова Мицанска СУ Микрево Учител Плоски - Микрево 

15 Иван Христов Стоянов СУ Микрево Учител Струмяни - Микрево 

16 Йорданка Костадинова Илиева СУ Микрево Учител Сандански - Микрево 

17 Катя Йорданова Станоева СУ Микрево Учител Кресна-Микрево 

18 Кирил Димитров Гегов СУ Микрево Учител Благоевград - Микрево 

19 Криси Огнянова Накова-Лъджова СУ Микрево Учител Кресна - Микрево 

20 Красимира Иванова Тасева СУ Микрево Психолог Сандански - Микрево 

21 Любомир Николаев Алексиев СУ Микрево Учител Сандански - Микрево 

22 Мария Иванова Панайотова-

Стамболиева 

СУ Микрево Учител Струмяни - Микрево 

23 Евгения Христова Накова СУ Микрево Учител по 

професионална 

подготовка 

Сандански - Микрево 

24 Петър Аспарухов Христов СУ Микрево Учител Сандански - Микрево 

25 Симо Йосифов Паров СУ Микрево Учител Сандански - Микрево 

26 Теодора Петрова Веселинова СУ Микрево Учител Кресна - Микрево 

27 Веска Владимирова Калбурова СУ Микрево Учител Ново Делчево - Микрево 

 

 

 

Точка четвърта от дневния ред: 

Предложение относно промяна предназначението на имоти общинска собственост 

от земеделска в горска територия. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни зачита предложението. 
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Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Колеги, това са част от изгорелите 

територии при пожара лятото и други земеделски земи. Има ли други изказвания? 

 

Г-н Аврамов – ръководител звено УКРДГС – На комисиите го казахме. Предлагаме да 

се промени предназначението с цел да ги изсечем, иначе нямаме правно основание да 

влезем там да работим. От октомври месец започнахме да се занимаваме с тези неща, 

но бавно стават процедурите. Сега бяха изготвени скиците и актовете за собственост за 

да ви ги предложим.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Какво ще ги правим като тази дървесина не е 

ценна? 

 

Г-н Аврамов – ръководител звено УКРДГС – Не е ценна, така е. Търсим хора от 

Микрево да ги добиват, но никой не иска, защото има доста изсъхнали. Другия вариант 

е с дробилки за пелети за да се изкара поне някой лев за общината. Който желае можем 

да му дадем да си добива.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Там и бръмбара ги е нападнал. Имаме и 

предписание.  

 

Г-н Аврамов – ръководител звено УКРДГС – Това го правим с цел да използваме 

дървесината за да не се похаби. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – За нас ще е повече разхода. 

 

Г-н Аврамов – ръководител звено УКРДГС – Ние щи си дадем който иска да си добива 

на одобрените от общината цени.  

 

Г-жа Траянова– председател на ОбС Струмяни – Иначе цената на дървата е доста 

висока, така че е резонно да има. 

 

Г-н Аврамов – ръководител звено УКРДГС – Ние правим постъпките и дано хората да 

ги добият. Ние сме задължени да ги предложим да не се похаби. Когато ги представим 

може да се добие и най-вероятно ще намерим начин. Но, ако не ги представим 

дървесината просто ще се развали.  

 

Г-жа Паскова – ПП „Обединени земеделци“ – Аз искам да кажа нещо. Виждам, че има 

само един от кметовете тук, а от другите населени маста няма. До колкото разбрах това 

са повече от двеста декара. Да се запознаят всички кметове по населени места, ако и от 

другите села има желаещи за добиване на дървесина, а не да се развалят. 

Информацията не стига до хората.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Те са си в отделни землища. Въпроса е да 

направим организация да не влиза всеки там за местно население.  

 

Г-н Аврамов – ръководител звено УКРДГС – Има си правила, това е лесно. Ние всички 

агитираме и сме пратили и писмо до горското, но просто няма пазар за дървесината. И 

горските в момента закъсват финансово, защото не могат да продават дървесина. Няма 

търсене. Има си фирми и местни и чужди, които си имат клиенти, които си пускат 
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заявления до местните кметове, но те си взимат от горското и си искат хубава 

дървесина не от пожара.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Гледай по предписанията да не ни глобят за 

бръмбара.  

 

Г-н Аврамов – ръководител звено УКРДГС – Сега като мине те ще дойдат, ще направят 

предписание и ние след това процедура. Който от гражданите поиска ще може да 

добива.  

 

Г-жа Траянова– председател на ОбС Струмяни – Има ли други изказвания? 

 

Не постъпиха такива. 

 

Г-жа Траянова– председател на ОбС Струмяни –Процедура на гласуване. 

  

Гласува се поименно: 

Предложение относно промяна предназначението на имоти общинска собственост 

от земеделска в горска територия. 

 

№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова За  - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев За  - - 

4. Зоя Руменова Иванова За  - - 

5. Величка Давиткова Манолска  За   - - 

6. Анита Василева Митрева За  - - 

7. Кирил Стоилов Писков  За  - - 

8. Радослав Кирилов Пецанов - - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 

10. Славчо Димитров Благоев За  - - 

11. Блажка Огнянова Христова - - - 

12. Васил Пламенов Атанасов За  - - 

13. Борислав Йорданов Чиликов За  - - 

 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА и чл.81 от Закона за горите чл.21, ал.1, т.8 

от ЗМСМА и чл.81 от Закона за горите, с 11 – за ; против – 0 ;  възд.се – 0  ОбС взе 

 

Решение № 137 

 

Общински съвет Струмяни реши: 

Дава съгласие да се промени предназначението на 13/тринадесет/ имота – общинска 

собственост от „гори земеделска“ в „горска територия“, както следва: 

 Поземлени имоти с идентификатори 49686.3.121, землище Микрево; 

    Поземлени имоти с идентификатори 49686.3.112, землище Микрево; 

   Поземлени имоти с идентификатор 49686.3.246, 496863.169, 496863.168, 

496863.204, 496863.205, 496863.175 землище Микрево, община Струмяни; 
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   Поземлени имоти с идентификатор 16362.1.33, 16362.1.45, 16362.1.47, 

16362.1.60 землище Горна Рибница;    

    Поземлени имоти с идентификатор 16033.4.2 землище Гореме, община 

Струмяни. 

 

Точка пета от дневния ред: 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни зачита Заповед № ОА-АК-27/10.02.2025 

год. на Областен управител на област с административен център Благоевград. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Коментирахме го предния път на 

комисиите. Разбрахме, че трябва да отпадне точка две като незаконосъобразна. Албена 

Комитова обясни на комисиите, защо е върнато решението. Заради срока.  

 

Г-жа Комитова - старши инспектор към ОбА Струмяни – Не заради срока. Решението е 

върнато, защото трябва да се вземе в две отделни решения. Така сме го предложили, 

защото преди години е минавало по този начин. Чисто процедурно е проблема, а не, че 

е незаконосъобразно.  

 

Г-жа Траянова– председател на ОбС Струмяни – Тоест отменяме точка втора от 

решението. Процедура на гласуване.  

 

 

Гласува се поименно: 

Предложение относно отмяна на Решение № 131 от Протокол №19/27.01.2025 год. 

само в частта му на т. 2-ра. 

 

№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова За  - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев За  - - 

4. Зоя Руменова Иванова За  - - 

5. Величка Давиткова Манолска  За  - - 

6. Анита Василева Митрева За  - - 

7. Кирил Стоилов Писков  За  - - 

8. Радослав Кирилов Пецанов - - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 

10. Славчо Димитров Благоев За  - - 

11. Блажка Огнянова Христова За  - - 

12. Васил Пламенов Атанасов За  - - 

13. Борислав Йорданов Чиликов -  - - 

 

На основание Заповед № ОА-АК-27/10.02.2025 год. на Областния управител и във 

връзка с чл.45, ал.9 от ЗМСМА, с 11 – за ; против – 0 ;  възд.се – 0  ОбС взе 
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Решение № 138 

Общински съвет Струмяни реши: 

Отменя свое Решение №131 от Протокол 19/27.01.2025 год. само в частта му на т. 2-ра. 

   

Г-жа Митрева  - ПП „Обединени земеделци“ – В следващо заседание ще има ли такова 

последващо предложение ? 

 

Г-жа Комитова - старши инспектор към ОбА Струмяни – Ще има чак след като мине 

първата процедура и се отрази в кадастралната карта. Да се вземе скицата с 

направената промяна за начина на трайно ползване, да се направи новия акт за 

общинска собственост и тогава вече ще последва второто решение.  

Г-жа Тимева-Митрева – ПП „ГЕРБ“ – Тоест когато приключи изцяло първата 

процедура.  

 

Точка шеста от дневния ред: 

Предложение относно определяне на свободните пасища и ливади от общински 

поземлен фонд за общо и индивидуално ползване, приемане на Годишен план за 

паша и Правила за ползване на пасища, мери и ливади от общински поземлен 

фонд на територията на община Струмяни за календарната 2026 год., във връзка с 

процедурата за разпределение на пасища и ливади между собственици или 

ползватели на животновъдни обекти, които отглеждат пасищни селскостопански 

животни, регистрирани в Интегрираната информационна система на БАБХ. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни зачита предложението. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Обясниха ли ви новия ред за разпределение?  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Да, на заседанието на комисиите.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Повече съветници ще вкараме в комисията за 

разпределението. 

 

Г-жа Комитова - старши инспектор към ОбА Струмяни – Както е по закон. 

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Аз имам един въпрос. Кмете, за да разчистим още една 

легенда, във връзка с тези пасища и мери, хубаво е на следващо заседание, или като се 

сключат всички договори да имаме информация Общинския съвет кои са сключилите 

договори. Не само животновъди, но и земеделски стопани. Всички договори на 

територията за да може да се изчисти тази легенда, че ние тук правим нещо не чисто, че 

даваме на близки хора, че ние участваме. Да се знае за да се види кой, какво ползва. 

 

Г-жа Комитова - старши инспектор към ОбА Струмяни – Няма проблем за това.  
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Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Сега вече и реда е друг. Тук винаги сме били 

открити при вземането на решенията. Включително и животновъди сме канили 

предварително на разговори.  

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Да не кажат, че вземаме страна за някой, или правим услуги. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – То ще има представители на Поземлена 

комисия, на Областна служба земеделие, на Общинска администрация, на Общински 

съвет, така че няма кой да каже каквото и да било. Винаги сме били за животновъдите, 

но не може едни животновъди да получават за сметка на други.  

 

Г-жа Траянова– председател на ОбС Струмяни – След като няма неясноти процедура на 

гласуване.  

 

Гласува се поименно: 

Предложение относно определяне на свободните пасища и ливади от общински 

поземлен фонд за общо и индивидуално ползване, приемане на Годишен план за 

паша и Правила за ползване на пасища, мери и ливади от общински поземлен 

фонд на територията на община Струмяни за календарната 2026 год., във връзка с 

процедурата за разпределение на пасища и ливади между собственици или 

ползватели на животновъдни обекти, които отглеждат пасищни селскостопански 

животни, регистрирани в Интегрираната информационна система на БАБХ. 

 

№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова За  - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев За  - - 

4. Зоя Руменова Иванова За  - - 

5. Величка Давиткова Манолска  За  - - 

6. Анита Василева Митрева За  - - 

7. Кирил Стоилов Писков  За  - - 

8. Радослав Кирилов Пецанов - - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 

10. Славчо Димитров Благоев За  - - 

11. Блажка Огнянова Христова За  - - 

12. Васил Пламенов Атанасов За  - - 

13. Борислав Йорданов Чиликов -  - - 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 37и, ал. 1 и ал. 3, чл. 37о, ал. 1 т. 1 и 

т. 2, ал. 4, т.1, т. 2 и т. 3, ал. 4 и ал. 5 от  Закона за собствеността и ползването на 

земеделските земи, във връзка с чл.60, ал.1 от Административнопроцесуалния 

кодекс (АПК), с 11 – за ; против – 0 ;  възд.се – 0  ОбС взе 

 

 

 



13 
 

Решение № 139 

  Общински съвет Струмяни реши: 

 1.Одобрява списъци със свободни имоти, представляващи пасища и ливади за 

общо и индивидуално ползване на територията на община Струмяни за календарната 

2026 година, съгласно Приложение № 1 (пасища за общо ползване - 278 221 кв. м. и за 

индивидуално ползване  - 21 760 249 кв. м.) и Приложение № 2 (ливади за общо  

ползване – 115 445 кв. м. и за индивидуално ползване - 4 836 808 кв. м.) 

 2. Приема Годишен план за паша в мерите, пасищата и ливадите  за общо и 

индивидуално ползване от общинския поземлен фонд на община Струмяни за 

календарната 2026 година, съгласно Приложение № 3. 

  3. Правила и задължения за ползване на пасища, мери и ливади на територията 

на Община Струмяни за календарната 2026 година, съгласно Приложение № 4. 

  4. Списъците с имотите, съгласно Приложение 1  и Приложение 2  за общо и 

индивидуално ползване да се обявят и публикуват в областната дирекция "Земеделие", 

Общинска служба по земеделие Струмяни, на таблото на сградата на общината и 

кметствата по населените места, на интернет страниците на Областната дирекция 

"Земеделие" и на Община Струмяни в срок до 1 март. 

  5. Дава съгласие за предоставяне на общинските пасища и ливади за общо и 

индивидуално ползване от общинския поземлен фонд под наем на собственици или 

ползватели на животновъдни обекти с пасищни селскостопански животни, 

регистрирани в Интегрираната информационна на БАБХ, съобразно броя на вида на 

регистрираните животни. 

 6. Договорите за наем да се сключат след заплащане на по-високата сума между 

най-високата тръжна цена, на която са сключени договорите за землището за пасища, 

мери и ливади от държавния и общинския поземлен фонд за годината, и размера на 

средното годишно рентно плащане за землищата в община Струмяни  (с. Вракуповица, 

с. Велющец, с. Горна Крушица, с. Гореме, с. Горна Рибница, с. Драката, с. Добри Лаки, 

с. Игралище, с. Илинденци, с. Клепло, с. Колибите, с. Кърпелево, с. Махалата, с. 

Микрево, с. Никудин, с. Палат, с. Раздол, с. Седелец, с. Цапарево, с. Каменица ) за 

пасища и ливади, която сума  възлиза на 8 (осем) лв./дка/год. и е по-високата сума 

между най-високата тръжна цена за дка. 

  7. Упълномощава Кмета на община Струмяни, въз основа на протокола на 

комисията по чл. 37и, ал. 10 от ЗСПЗЗ за разпределение на пасища, мери и ливади от 

общинския поземлен фонд да сключи договори за отдаване под наем на пасища и 

ливади с правоимащите лица за срок от пет календарни години, който започва да тече 

от следващата календарна година (2026 г.).  

 8. Общински съвет Струмяни на основание чл.60, ал.1 от 

Административнопроцесуалния кодекс, във връзка с изкисванията на чл. 37и, ал. 3 от 

Закона за собствеността и ползването на земеделските земи, ДОПУСКА предварително 

изпълнение на настоящото решение, тъй като е необходимо в срок до 1 март на 

текущата година  списъците със свободните имоти за общо и индивидуално ползване 

(пасища и ливади) да се публикуват и обвяват по надлежния законов ред. 

 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Във връзка с прозрачността, както иска 

Писков, ние можем ли да направим разпределението и да го оповестим? 
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Г-жа Комитова - старши инспектор към ОбА Струмяни – Има си срокове и това 

разпределение се оповестява на интернет страницата на общината. Областна дирекция 

земеделие оповестява протокола. 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – С подписите на всички институции?  

Г-жа Комитова - старши инспектор към ОбА Струмяни – Да. По закон е така. 

Г-жа Тасева – зам.кмет по стопанските дейности на община Струмяни – Но това е само 

разпределението. 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Аз искам да допълня само. Писков е 

прав, защото разпределението е едно, пасищата за тази година са едно, но има 

сключени договори предишни години, ще има и следващи години и е най-добре да бъде 

ясно изяснено на масата кой в общината колко общински имоти ползва. За да няма 

коментари, защото има такива. Аз също съм земеделски стопанин, аз също ползвам 

общински земи и тук се говорят едни хуморески, че съм заграбила землището на 

Клепало, че не знам какво съм направила. Държа да бъде изяснен въпроса кой, какво 

ползва като земеделски стопанин, като животновъд с регистриран, или нерегистриран 

животновъден обект. 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – С новите правила ще бъде само с регистрация 

на животновъден обект. 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Би следвало да е така.  

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – С разпределени землища по съответната 

регистрация. Няма да е както до сега.  

Г-жа Комитова - старши инспектор към ОбА Струмяни – Нямаме още разяснения как 

точно ще се правят предварителните разпределения. Областна дирекция ходят по 

общините и правят разяснения относно измененията и прилагането на закона. Ще има и 

разпределения и в съседни землища, ще се прилага коефициент на редукция, но още 

няма точни разяснения как ще се случи. 

Г-н Илиев  - кмет на община Струмяни – Това ще го коментираме като му дойде 

времето. Нека да има даже повече хора и от съветниците да се знае. Да е ясно.  

Г-жа Тасева - зам.кмет по стопанските дейности на община Струмяни – След  

сключването на договорите следва да се изготви справка до Общински съвет за да се 

види конкретните животновъди с площта, която са наели по договор.  

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Колко са и приключващите договори, колко 

предстоят да се сключат. 

Г-жа Комитова - старши инспектор към ОбА Струмяни – Тази година приключват 66 

броя договори, които са сключени 2020 година и са със срок от пет години.  
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Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Сега по новите изисквания срока е пак пет 

години. Стопански. 

Г-жа Комитова - старши инспектор към ОбА Струмяни – Да, минималния срок е пет 

години, но сега вече договорите за пасища ще са за календарна година. Договорите ще 

се сключват в срок от един месец след разпределението и ще влизат в сила от 

следващата календарна година.  

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – То се оказва, че земята на община Струмяни 

няма да стигне само за животновъдите.  

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Да, защото повече от земеделските 

земи са се самозалесили и не са пасища така както са заложени в програмата.  

 

Точка седма от дневния ред: 

Предложение относно  разглеждане и приемане на „Отчет за дейността на 

Общински съвет Струмяни за периода 01.07.2024 год. – 31.12.2024 година“. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни зачита предложението. 

 

Г-жа Траянова– председател на ОбС Струмяни – Имате отчета пред вас. Казахме, че за 

2024 год. нямаме върнати решения. Коментари, ако има? Процедура на гласуване.  

 

Гласува се поименно: 

Предложение относно  разглеждане и приемане на „Отчет за дейността на 

Общински съвет Струмяни за периода 01.07.2024 год. – 31.12.2024 година“. 

 

№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова За  - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев За  - - 

4. Зоя Руменова Иванова За  - - 

5. Величка Давиткова Манолска  За  - - 

6. Анита Василева Митрева За  - - 

7. Кирил Стоилов Писков  За  - - 

8. Радослав Кирилов Пецанов -  - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 

10. Славчо Димитров Благоев За  - - 

11. Блажка Огнянова Христова За  - - 

12. Васил Пламенов Атанасов За  - - 

13. Борислав Йорданов Чиликов - - - 

 

На основание чл. 27, ал.6 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация /ЗМСМА/ и чл.110, ал.1 от Правилника за организацията и 

дейността на Общински съвет, неговите комисии и взаимодействието му с 
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общинска администрация, внасям за разглеждане и приемане настоящия отчет за 

дейността на Общинския съвет и неговите комисии, с 11 – за ; против – 0 ;  възд.се 

– 0  ОбС взе 

Решение № 140 

Общински съвет Струмяни реши: 

Приема  „Отчет за дейността  на Общински съвет Струмяни за периода 01.07.2024 год. -  

31.12.2024 год.“, съгласно Приложение №3 – неразделна част от настоящия 

протокол. 

 

Точка осма от дневния ред: 

Предложение относно избор на упълномощен  представител от община Струмяни 

за участие в извънредно общо събрание на акционерите на „МБАЛ – Благоевград“ 

АД, гр. Благоевград и оправомощаването му да гласува по всички точки от 

дневния ред на събранието, което ще се проведе на 20.03.2025 год. от 11:00 ч. в 

Административната сграда на „МБАЛ – Благоевград“ АД, гр. Благоевград. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни зачита предложението. 

 

Г-жа Траянова– председател на ОбС Струмяни – Има ли коментари? 

 

Не постъпиха такива. 

 

Г-жа Траянова– председател на ОбС Струмяни –Процедура на гласуване.  

 

Гласува се поименно: 

Предложение относно избор на упълномощен  представител от община Струмяни 

за участие в извънредно общо събрание на акционерите на „МБАЛ – Благоевград“ 

АД, гр. Благоевград и оправомощаването му да гласува по всички точки от 

дневния ред на събранието, което ще се проведе на 20.03.2025 год. от 11:00 ч. в 

Административната сграда на „МБАЛ – Благоевград“ АД, гр. Благоевград. 

№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова За  - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев За  - - 

4. Зоя Руменова Иванова За  - - 

5. Величка Давиткова Манолска  За  - - 

6. Анита Василева Митрева За  - - 

7. Кирил Стоилов Писков  -  - - 

8. Радослав Кирилов Пецанов За  - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 

10. Славчо Димитров Благоев За  - - 

11. Блажка Огнянова Христова За  - - 

12. Васил Пламенов Атанасов За  - - 

13. Борислав Йорданов Чиликов -  - - 
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На основание чл.21, ал.1, т.15 и т.23, чл.21, ал.2 и чл.17, ал.1, т.4 от ЗМСМА, с 11 – 

за ; против – 0 ;  възд.се – 0  ОбС взе 

 

Решение № 141 

Общински съвет Струмяни реши: 

Избира г-н Емил Илиев – кмет на община Струмяни за свой упълномощен 

представител за участие в извънредното Общо събрание на акционерите на „МБАЛ – 

Благоевград“ АД, което ще се проведе на 20.03.2025 год. от 11:00 ч. в 

Административната сграда на „МБАЛ – Благоевград“ АД, гр. Благоевград.  При 

невъзможност Кмета на общината да участва, определя един от Зам. кметовете на 

общината да вземе участие в общото събрание. 
Оправомощава упълномощеният представител да подкрепи и да гласува положително 

по точките от дневния ред на извънредното общо събрание на акционерите на „МБАЛ – 

Благоевград“ АД, както следва: 

1. Увеличение капитала на дружеството – проект на Решение: Общото събрание на 

акционерите увеличава капитала на дружеството от 11 310 920 лева /1 131 092 броя 

поименни акции/ на 11 328 910 лева (1 132 891 броя поименни акции) с непарична 

вноска на доставена и монтирана апаратура на стойност 17 999.70 лв. (седемнадесет 

хиляди деветстотин деветдесет и девет лева и седемдесет стотинки), 

представляваща: Инкубатор за специални грижи за новородени деца Isolette 

C2000, сериен №GV38097, съгласно Договор за заем за послужване № РД – 06-

33/14.04.2020 г., чрез издаване на нови 1 799 броя акции на Държавата с номинална 

стойност 10 лева. 

2. Промяна в устава на дружеството – проект на Решение: Общото събрание на 

акционерите изменя устава на дружеството, както следва:  

В чл.7, ал.1 от Устава думите „11 310 920 /единадесет милиона триста и десет хиляди 

деветстотин и двадесет/ се заменят с думите „11 328 910 /единадесет милиона триста 

двадесет и осем хиляди деветстотин и десет /“, като текстът придобива следното 

съдържание: 

„Чл. 7, ал.1 Капиталът на дружеството е в размер на 11 328 910 /единадесет 

милиона триста двадесет и осем хиляди деветстотин и десет/ лева. 

 

В чл.7, ал. 2 от Устава думите „1 131 092 /един милион сто тридесет и една 

хиляди и деветдесет и два /“ се заменят с думите „1 132 891 /един милион сто тридесет 

и две хиляди осемстотин деветдесет и един/“, като текстът придобива следното 

съдържание: 

„Чл. 71, ал. 2 Капиталът се разпределя в 1 132 891 /един милион сто тридесет 

и две хиляди осемстотин деветдесет и един/ броя поименни акции, всяка от които с 

номинална стойност 10 /десет/ лева.“ 

Създава се нова алинея в чл.7, със следното съдържание: 

Чл. 7, ал. 12 (нова) В капитала е включена непарична вноска в размер на 17 

999.70 лв. (седемнадесет хиляди деветстотин деветдесет и девет и седемдесет 

стотинки) направена от държавата като акционер в изпълнение на Решение 

№208 от 26.03.2024 г. на Министерски съвет, представляваща: Инкубатор за 

специални грижи за новородени деца Isolette C2000, сериен №GV38097, 

съгласно Договор за заем за послужване № РД – 06-33/14.04.2020 г. 

      Чл. 7, ал. 6 от Устава придобива следното съдържание: 
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„Чл. 7, ал. 6 Капиталът е разпределен, както следва: 

За държавата, представлявана от Министъра на здравеопазването – 85,03 

/осемдесет и пет цяло и три стотни/ на сто от капитала, представляващи 963 351 

/деветстотин шестдесет и три хиляди триста петдесет и един/ броя поименни акции, 

всяка от които с номинална стойност 10 /десет/ лева; 

За община Банско – 0,59 /нула цяло петдесет и девет стотни/ на сто от капитала 

или 6 668 /шест хиляди шестстотин шестдесет и осем/ броя поименни акции, всяка от 

които с номинална стойност 10 /десет/ лева; 

За община Белица – 0,50 /нула цяло петдесет стотни/ на сто от капитала или 5 641 

/пет хиляди шестстотин четиридесет и един/ броя поименни акции, всяка от които с 

номинална стойност 10 /десет/ лева; 

За община Благоевград – 3,47 /три цяло четиридесет и седм стотни/ на сто от 

капитала или 39 344 /тридесет и девет хиляди триста четиридесети четири/ броя 

поименни акции, всяка от които с номинална стойност 10 /десет/ лева; 

За община Гоце Делчев – 1,42 /едно цяло четиридесет и две стотни/ на сто от 

капитала или 16 071 /шестнадесет хиляди седемдесет и един/ броя поименни акции, 

всяка от които с номинална стойност 10 /десет/ лева; 

За община Гърмен – 0,64 /нула цяло шестдесет и четири стотни/ на сто от 

капитала или 7 219 /седем хиляди двеста и деветнадесет/ броя поименни акции, всяка 

от които с номинална стойност 10 /десет/ лева; 

За община Кресна  - 0,28 /нула цяло двадесет и осем стотни/ на сто от капитала 

или 3 226 /три хиляди двеста двадесет и шест/ броя поименни акции, всяка от които с 

номинална стойност 10 /десет/ лева; 

За община Петрич – 2,47 /две цяла четиридесет и седем стотни/ на сто от 

капитала или 27 978 /двадесет и седем хиляди деветстотин седемдесет и осем/ броя 

поименни акции, всяка от които с номинална стойност 10 /десет/ лева; 

За община Разлог – 0,89 /нула цяло осемдесет и девет стотни/ на сто от капитала 

или 10 134 / десет хиляди сто тридесет и четири/ броя поименни акции, всяка от които с 

номинална стойност 10 /десет/ лева; 

За община Сандански – 1,88 /едно цяло и осемдесет и осем стотни/ на сто от 

капитала или 21 323 /двадесет и една хиляди триста двадесет и три/ броя поименни 

акции, всяка от които с номинална стойност 10 /десет/ лева; 

За община Сатовча – 0,79 /нула цяло седемдесет и девет стотни/ на сто от 

капитала или 8 978 /осем хиляди деветстотин седемдесет и осем/ броя поименни акции, 

всяка от които с номинална стойност 10 /десет/ лева; 

За община Симитли – 0,71 /нула цяло и седемдесет и една стотни/ на сто от 

капитала или 8 099 /осем хиляди деветдесет и девет/ броя поименни акции, всяка от 

които с номинална стойност 10 /десет/ лева; 

За община Струмяни – 0,31 /нула цяло тридесет и една стотни/ на сто от капитала 

или 3 567 /три хиляди петстотин шестдесет и седем/ броя поименни акции, всяка от 

които с номинална стойност 10 /десет/ лева; 

За община Хаджидимово – 0,52 /нула цяло петдесет и две стотни/ на сто от 

капитала или 5 878 /пет хиляди осемстотин седемдесет и осем/ броя поименни акции, 

всяка от които с номинална стойност 10 /десет/ лева; 

За община Якоруда – 0,48 /нула цяло четиридесет и осем стотни/ на сто от 

капитала или 5 414 /пет хиляди четиристотин и четиринадесет/ броя поименни акции, 

всяка от които с номинална стойност 10 /десет/ лева; 
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Точка девета от дневния ред: 

Изказвания, питания, становища и предложения на граждани.       

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Колеги, някой иска ли да вземе 

думата? Г-н Благоев. 

 

Г-н Благоев – ПП „ГЕРБ“ – Аз имам едно предложение. Кмете, моето предложение е 

относно празника на общината. Преди години се правеше един футболен турнир. С 

група хора коментирахме, че искаме да го възродим по някакъв начин. Ще бъде 

интересно и за хората, и за младежта. Има и по-възрастни, които искат да участват. Пък 

и има и футболни дейци, които могат да помогнат да го организираме, ако решите. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Супер. Стига да има желаещи да участват. 

Трябва още сега да започнем да го организираме. 

 

Г-жа Котева – зам.кмет по хуманитарните дейности на община Струмяни – По принцип 

за празника вече има някаква организация. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Има време да го оповестим.  

 

Г-н Благоев – ПП „ГЕРБ“ - Ще се даде срок примерно седмица преди празника за 

записване. От различни възрастови групи. Беше интересно преди години, събираха се 

хора. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Да, адмирирам го. Ние сме се затрупали в 

текущите проблеми и не сме се сетили. Можем да отправим поканата и към 

предприятията. 

 

Г-н Благоев – ПП „ГЕРБ“ – Да, преди години участваха и от Горското, и от 

администрацията и много други. Аз мисля, че беше интересно. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Да, а и имаме и къде да се проведе. 

 

Г-н Благоев – ПП „ГЕРБ“ – Стадиона е идеално направен.  На малки вратички ще стане 

много добре. 

 

Г-н Атанасов – ПП „ГЕРБ“ – Аз също искам да попитам нещо. При случаи на пожари 

дали може да се закупят маркучи за крановете? За да може да се действа по-бързо. Да 

се оставят в кметството примерно. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Всичко е направено. Знаете, че по българо-

македонски проект сме закупили оборудването. Включително след този пожар, който 

мина, виждайки на терен, че има нужда от допълнителни щрангове, кранове ние сме го 

направили това в съответствие с изискванията на пожарната. Имаме поръчани 

допълнителни маркучи и кранове.  

 

Г-н Атанасов – ПП „ГЕРБ“ – И за тупалки също. 
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Г-н Секулов – секретар на община Струмяни – Аз искам да продължа. Сега е момента, а 

и във връзка със запитването да ви помолим да се ангажирате с набирането на 

доброволци. Съгласете се, че каквото и събитие да става от този род било то огън, 

земетресение, или нещо друго ние не подготвени хора не можем да изпратим. Риска е 

много по-голям, ако се изпратят не подготвени хора, каквото и оборудване да има 

общината. Освен това ви моля да поемете ангажимент да се наберат повече 

доброволци, да си ги включим в списъка на доброволците. Да си ги обучим, да ги 

облечем и да им предоставим необходимото оборудване.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Това е трудна задачка, но поне се видя след 

тези няколко пожара, че хората имат желание и помагат изключително много. Но тава е 

нещо коренно различно от това, което трябва да бъде по изискване на пожарните 

служби. Те не допускат, а и не може да влезе човек без предварителна подготовка, в 

един терен където има пожар. При нас доброволците са служители на общината понеже 

сме видели през годините, че няма желаещ. По проекта сме ги обучили със 

сертификати, цялостно оборудване. Купили сме тупалки абсолютно всичко. Хубаво е 

да има и млади хора. Не, че постоянно ще бъдат викани, но без доброволци няма да се 

справим това е ясно. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Аз предлагам и кметските 

наместници, и кметовете всеки си знае населението, да определят по няколко човека, 

които да бъдат предложени за доброволци.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Не можем на сила да ги накараме. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Ако искат да бъдат включени в едно 

обучение. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Преди да направим този курс имахме 

формално едни списъци от доброволци, от които половината дори бяха в чужбина. Ти 

ги даваш тези списъци където трябва, но всъщност няма на кого да звъннеш, защото 

тези хора дори не са в страната.  Сега вече и процедурата е друга и тези доброволци са 

си вписани в департамента на пожарната. Нещата са много по-различни от просто 

желанието да наберем доброволци. Но пак казвам слава Богу хората откликват за 

всички тези било то наводнения, пожари и други. Не можем да се оплачем. Не случайно 

е признанието, което беше за всички нас от Министерство на вътрешните работи. Дано 

не се случва, но и за това лято прогнозата е за сухо и с високи температури лято. 

Трябва да сме нащрек.  

 

Г-жа Траянова – председател на Обс Струмяни – Не се очертава спокойно лято.  

 

Г-н Атанасов – ПП „ГЕРБ“ – Къде са тези тупалки и към кого трябва да се обърнем при 

нужда? 

 

Г-н Секулов – секретар на община Струмяни – Всичко е съхранено в мазето на първия 

етаж.  Противопожарното оборудване е там и там се стопанисва.  

 

Г-н Атанасов – ПП „ГЕРБ“ – На кого трябва да се обадим при нужда? 

 

Г-н Секулов – секретар на община Струмяни- Стоян Стоянов гражданска защита. 
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Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Той е координатор за всички инициативи 

свързани с гражданска защита.  

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Според мен това не е правилно, да са заключени там. И това 

изисква много време. 

 

Г-н Секулов – секретар на община Струмяни – Те са съхранени там, не се заключени. И 

сега, ако искате можете да отидете да видите. 

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Според мен трябва да се разхвърлят по по-достъпни места, 

защото трябва на секундата да се реагира.  

 

Г-н Секулов – секретар на община Струмяни – Доброволците тръгват с оборудваната 

кола от общината. 

 

Г-н Писков – ПП ГЕРБ“ – Тези доброволци докато дойдат всички ние, които не сме 

доброволци сме там.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Нали коментирахме с пожарната да направим 

такива противопожарни табла. Както имаше едно време навсякъде. Да има достъп, 

примерно в кметствата.  

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ - И този пожар, който стана на Байкал и другите стават за 

секунди. Ето лично аз нямам информация, че нещата са там заключени. Имам предвид 

в общината. По-добре да са на по-достъпно място.  

 

Г-н Атанасов – ПП „ГЕРБ“ – Ето на пожара в Илинденци пожарната не е могла да 

отиде до там. Имало е хора, но са нямали нито тупалки, нито нищо. 

 

Г-н Писков – ПП ГЕРБ“ – Те докато слязат до тук ще изгори селото.  

 

Г-н Секулов – секретар на община Струмяни – При такива ситуации дежурния от 

пожарната уведомява дежурния в общината и се прави  организация. Имали сме 

няколко такива случаи в общината и смея да твърдя, че сме реагирали адекватно.  

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Ето и онзи ден вечерта когато стана пожара, кой дойде 

пръв? Първи ходим тези, които живеем тук, а другите са все едно задължени. Не 

казвам, че не са отишли, но отиват след нас.         

 

Г-н Секулов – секретар на община Струмяни – Лошото е, че много инвентар такъв 

изчезна. Не мога да кажа точната сума за него, но е огромна.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни –Това си е част от пейзажа. 

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Аз не казвам да се дават безразборно. Пак някой трябва да 

отговаря. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Г-жа Митрева поиска думата. 
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Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Искам да кажа нещо по-различно от 

темата. Искам лично да благодаря на община Струмяни, Кмета и в частност на г-жа 

Котева за дюшеците, които са вдигнати от детската градина. Подчертавам го това нещо, 

защото се дъвчеше доста дълго време. Граждани идваха тук и обвиняваха общината, че 

там се допуска такова сметище. Едно предложение имам дали тези контейнери не могат 

да се изместят на друго място? Просто да не са до детската градина.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни –Може. Аз съм ви казвал, че съм твърдо против 

и за тези при кафенето в Микрево, където има и в Струмяни такива за разделно 

събиране се хвърлят абсолютно всякакви боклуци. Трябва да ви кажа, че след 

пандемията хората сякаш полудяха. Имаше някакъв ред за боклуците, но в момента се 

изхвърля безобразно навсякъде. Ето и кмета на Каменица е тук и той ще ви каже какви 

усилия той полата за изхвърлянето на отпадъци. Проблема е, че и депото вече не 

приема всякакъв вид отпадъци. Дори и да искаме да си платим, освен това, което се 

събира от сметоизвозването, ние няма къде да ги изхвърлим. Гледайте в Драката какво 

става от оранжериите. Има си текущи проблеми, а някой сякаш на инат изхвърлят там 

където изчистим. И в Гърция този проблем става все по-голям, въпреки че гърците 

имаха някакви традиции поне по отношение на чистотата. Нищо не е така както беше. 

 

Г-на Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Ако може все пак да се преместят, 

защото то си става нерегламентирано сметище. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Ние имаме договор с рециклиращите фирми, 

но това не е проблем.   

 

Г-на Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Аз затова питам дали е възможно. 

 

Г-жа Паскова – ПП „Обединени земеделци“ – И аз имам едно питане. Питането ми е за 

входа на детската градина при нас. Кой трябва да отговаря за входа на детската 

градина? Там още не е изчистено. 

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Задния вход е заключен и не се ползва. 

 

Г-жа Паскова – ПП „Обединени земеделци“ – Няма значение, че не се ползва. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Кмета на селото, кмета на общината, 

служители на община, всички отговаряме. 

 

Г-жа Паскова – ПП „Обединени земеделци“ – Има едни бръшляни, цели корени, които 

са се оплели вече във вратата.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Кмета уведомили ли сте го? 

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци – Да, знае. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Не сме го коментирали, но ще го свършим. 

 

Г-жа Паскова – ПП „Обединени земеделци“ – Вътре има един покрив над стълбите, 

който е паднал. 
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Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Коментирайте ги тези неща с местния кмет и 

той да идва до мен. Трябва да ги знаем тези неща. Няма да го оставим така. 

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Къде е пропаднал покрива? 

 

Г-жа Паскова – ПП „Обединени земеделци“ – Задния вход, където е кухнята имаше 

навес, защото има 3-4 стъпала за кухнята. Този навес като е падна и парчетата си се 

бесят над входа. Това са някакви парчета бакелит, или нещо такова. 

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Това е част, която не се ползва. 

 

Г-жа Паскова – ПП „Обединени земеделци“ – Тя не се ползва, но минете да видите 

колко е грозно. Все едно детската градина е запустяла от задната страна.  

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Грозно е. И падналата мазилка трябва да 

се махне от там. То и покрива е за ремонт. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Маркираме проблемите, на без план, без 

бюджетиране няма как да станат нещата. Няма как да стане, защото някой е казал, че 

имаме проблем, да хвърлим всичко и да отидем там.  

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Има докладни за тези неща но… . 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Като започнем да правим нещо го правим от 

до, а не да правим козметики. Знаем и за проблемите с покрива и ще стигнем и до там. 

 

Г-жа Паскова – ПП „Обединени земеделци“ – Там навеса е малко. Поне висящите да се 

махат да не е опасно. Само да се подменят платната за да не влиза вода. То трябва да се 

огледа от човек, който разбира. 

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – То е като шапка над стълбите. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Нека тук да поприключим малко, защото 

следват и другите проекти. Правят се нови апликации за нови проекти. И времето 

малко да позволи работа на терен.  

 

Г-жа Паскова – ПП „Обединени земеделци“ – Ние сега го коментираме за да може за 

лятото да се оправи.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Колко деца имате в детската в Илинденци? 

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Двадесет и три. 

Г-жа Тимева-Митрева – ПП „ГЕРБ“ – Тази година се увеличиха. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Браво. 

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Двора си се ползва, поддържа си се.  

Задната част не се използва от детската градина. По принцип там е старото котелно, 

входа за долу, където казва г-жа Паскова и влиза вода когато вали.  
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Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – От къде влиза вода, от покрива ли? 

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – И от покрива. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Покрива е ужасен там. Едно време е правен с 

посипка. Там трябва да се махне всичко и на ново. Там няма как да стане само с 

козметика. Ще отидат много пори, но и не е толкова до парите, а до технологията. 

 

Г-жа Паскова – ПП „Обединени земеделци“ – И за главния вход от където се влиза 

трябва да се изчисти. 

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Г-н Ибришимов е уведомен, но беше 

празника на виното и каза, че на по-късен етап ще отиде да изчисти мястото. Трябва да 

се чуете и вие с него. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Сега мислим и други варианти и в Илинденци 

за посетителския център дето беше стола за да не седи така разпаднал се. В Илинденци 

няма едно място където да се съберат хората. Да се направи една заличка независимо, 

че е колкото това помещение, но пак като се облагороди, дали ще бъде кръстено 

посетителски център, дали музей за виното, важното е да се ремонтира. 

 

Г-жа Тимева-Митрева – ПП „ГЕРБ“ – Важното е да се оправи. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Ние като администрация търсим 

възможността да се реновира нещо пък как ще бъде кръстено във връзка с изискванията 

на финансиращите органи няма значение.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Кмете, в тази връзка и аз да кажа, че 

искам допълнителни имоти за центровете, защото и там няма къде да се съберем. Един 

празник не може да се направи.   

 

Г-н Илиев  - кмет на община Струмяни – Просто имаме чисто документално от 

институциите да получим един отговор за да се почне реката, моста, улиците. Имаме и 

един проблем, който трябва да решим със съседа, който е отдолу и тогава ще влезем 

вече и там. Това сме го коментирали вече. Включително и за локалните пречистватели. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – И те са проблем, но и това е проблем. 

Ние нямаме помещение, в което да се съберем.  

 

Г-н Илиев  - кмет на община Струмяни – Проблемни са така е.  

Г-жа Паскова – ПП „Обединени земеделци“ – Кмете, външния облик на нашата 

читалищна градинка, тя си е една и в нея са всички майки с колички, е добре. И 

нагледно и вътре е добре.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Чешма сложихте ли там? Имаше една, но 

кмета искаше друга. 

 

Г-жа Паскова – ПП „Обединени земеделци“ – Не знам, кмета трябва да питате.  
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Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Аз съм дал една задачка на кмета във връзка с 

годишнина от заселването в Илинденци. Да се направи една хубава чешма, солидна не 

от тези масовките, която да бъде символ на Илинденци за годишнина от заселването. 

Както е в градинката в Микрево. Нито е много пари. Коментирали сме го, има и 

желаещи да помогнат, спонсори. Ние ще дадем, но не е само парите, желание  и идея 

трябва.  

 

Г-жа Христова – Независим общински съветник – А тази чешма, която е на спирката в 

Струмяни, там постоянно има някакъв теч.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Това сме го дали вече на фирмата, да може да 

се преработи и да се приключи тук. Там проблема е с отводняването. Искаме  площада 

да го направим, почваме и ремонта на читалището в Струмяни. Много улици сме 

подготвили в момента по няколко линии за финансиране.  Нещата вървят. 

 

Г-жа Христова – Независим общински съветник – А подмяната на осветителните тела 

на уличното осветление?  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – В смисъл? 

 

Г-жа Христова – Независим общински съветник – В смисъл, че има улици, на които не 

е подменено.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни –Има около 58 бройки със соларни елементи. 

 

Г-жа Христова – Независим общински съветник – Ще се подменят ли и останалите? 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Това е заради изискването на зелената сделка. 

В момента ги преработваме за да може да работят тези над  50 бройки. Да работят и 

като солари и с директно включване в уличната мрежа. Визията ще се промени тотално 

във всички села където се направи това. Следва вече най-големия проект Струмяни 

ВиК, за да може да се мисли за цялостна реновация на улиците.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Има ли други изказвания? 

 

Не постъпиха такива. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Благодаря Ви за присъствието, за 

изказванията и коментарите! Поради изчерпване на дневния ред закривам двадесетото 

редовно  заседание на Общински съвет Струмяни в  10: 55 часа.          

 

  

 

Протоколчик:…………………..                      Председател на ОбС:………………. 

         /Юлияна Трендафилова/                                             /Севделина Траянова/                     


